
 
 

Medlemsmöte 2-2024 

 
 

Minnesanteckningar vid PRO Veberöds medlemsmöte på Träffpunkten 2024-03-20                                      
        

Kaffe Kaffe och kaka serverades. Tack till Monica Torstensson och Monica 
Lilja som bakat och Klas Andersson och Ingvar Cederström som lagat 
kaffe. 

 
Underhållning    Edward C Johansson sjöng och spelade 50-och 60 tals Rock och 

Country. 
  
Mötets öppnande Möte öppnades av ordf. Lisbeth Ewesson. 
 
Kallelse Kallelse har skett i behörig ordning. 
 
Nya medlemmar Namn på 3 nya medlemmar lästes upp och de hälsades välkomna.  
 2 medlemmar tackade för uppvaktningen på deras födelsedagar. 
  
Skrivelser Det har inkommit önskemål om lite underhållning mellan mat och kaffe 

på våra fester. Vi funderar till nästa fest. 
 
LPR, Samråd Elisabeth Saltin, SPF, avgår som ordförande. 
 
Cirklar Cirklarna inget nytt om. 
 
Resor Resan till Helsingör och Bakken 29 maj är fullsatt. 
  
Fester Danskväll i Genarp 22 mars. Nalles orkester. 27 anmälda från Veberöd 

och 40 från Genarp. 
 Vårfest 10 maj. Fullt 90 stycken. 
 
PRO-Café PRO café på Veberöd Fritid 25 mars kl. 14.00. Fortfarande ingen som 

vill ta över till hösten. 
 
Övriga frågor Hemsidan är under omarbetning.  
 Önskemål om information och underhållning på våra möten till hösten 

lämnas till styrelsen. 
 Sten Lindskog informerade om läget med Seniormatsalarna.  
 Vid mötet med tjänstemän och politiker erkände de att all förändring i 

Veberöd blir till det sämre. Christoffer Akaj svarar inte på Sten L mail 
och brev men han ger sig inte. Kristina Persson, rektor på 
Svaleboskolan, vill inte ha pensionärer ätande där då det kan bli svår 
med utrymning vid t.ex. brand. 

 
Lotteridragning  Dragning av stora lotteriet sköttes av Lilian Wirén och Britt Persson. 
 Många fina blommor var priserna denna gång. 
  
 



 
 
 
Nästa möte Nästa möte 24 april. Då kommer en sjukköterska från demensteamet i 

Lund och berättar om demens och utredningar. 
 
Avslutning Mötet avslutades och ordförande tackade deltagarna för visat intresse. 
 
Närvarande 74 medlemmar närvarande vid mötet. 
 
 
 Vid pennan     
 Monica Lilja      


